

*Ambassade de la République  
du Cameroun*



*Embassy of the Republic  
of Cameroon*

*سفارة جمهورية الكاميرون*

ص.ب: ٩٤٣٣٦ الرياض ١١٦٩٣ - المملكة العربية السعودية - هاتف: ٤٨٨٠٠٢٢ / ٤٨٨٠٢٠٣ (+٩٦٦ ١) فاكس: ٤٨٨١٤٦٣ (+٩٦٦ ١)

N° *5.14* / **A/ACAS/DC/2022**

Riyadh le **25 OCT 2022**

*P. O. Box 94336 Riyadh 11693*

*Saudi Arabia*

*Tel: (+966 1) 488 00 22 / 488 02 03*

*Fax: (+966 1) 488 14 63*

*E-mail: ambacamriyad@yahoo.fr*

## **ANNOUNCEMENT TO ALL CAMEROONIANS IN THE MIDDLE EAST**

THE EMBASSY OF THE REPUBLIC OF CAMEROON IN RIYADH, KINGDOM OF SAUDI ARABIA IS PLEASED TO ANNOUNCE TO ALL CAMEROONIANS IN THE MIDDLE EAST THAT THE GOVERNMENT OF CAMEROON IS CURRENTLY CONSULTING STAKEHOLDERS IN VIEW OF SETTING UP FUND TO SUPPORT TO YOUTH INITIATIVES OF CAMEROONIANS IN THE DIASPORA.

IN THIS REGARD, THE EMBASSY IS CALLING ON ALL CAMEROONIANS TO SEND WRITTEN SUGGESTIONS/EXPECTATIONS ON SUCH A SCHEME LATEST 10 NOVEMBER 2022.-

## **ANNONCE À TOUS LES CAMEROUNAIS DU MOYEN-ORIENT**

L'AMBASSADE DE LA RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN À RIYAD, ROYAUME D'ARABIE SAOUDITE ANNONCE À TOUS LES CAMEROUNAIS DU MOYEN-ORIENT QUE LE GOUVERNEMENT DU CAMEROUN MÈNE ACTUELLEMENT DES CONSULTATIONS AFIN DE CRÉER UN FONDS D'APPUI POUR LE FINANCEMENT DES INITIATIVES DES JEUNES CAMEROUNAIS DE LA DIASPORA.

À CET ÉGARD, L'AMBASSADE APPELLE TOUS LES CAMEROUNAIS À FAIRE PARVENIR LEURS OBSERVATIONS ET SUGGESTIONS VIS-À-VIS D'UN TEL PROJET AU PLUS TARD LE 10 NOVEMBRE 2022.

*Tiya Tidjani*

